
Fra:                                    "Christian Heetkamp" <naestformand@copenhagenfalcons.dk>

Sendt:                                14. november 2023 13:32:48

Til:                                      "KFFKP BUudvikling" <buudvikling@kk.dk>

Emne:                                Re: SV: SV: 27449 Copenhagen Falcons - Kvittering for modtagelse af ansøgning til 

Udviklingspuljen for børn og unge (SKUHX45C2R2H)

Hej igen Mathilde,

Vi håber på og forventer at kunne blive en del af den nye idrætspark i Ørestad. 

Men vi kigger også på andre altenativer i nærområdet som Street Hallen - dog har vi fået indikationer 

på at banen kommer til at stå længere end planlagt, da By og Havn ikke er kommet længere i processen 

om at bygge på parketingspladsen.

Banen vil med andre ord i hvert  fald stå i dette procesforløb.

Håber det var ok som uddybende svar.

/Christian

Christian Heetkamp

Næstformand, Copenhagen Falcons

Ørestad Skøjtehal

Hannemanns Allé 14 A



Den 14. november 2023 kl. 09.29.42 +01.00, skrev KFFKP BUudvikling <buudvikling@kk.dk>:

Hej Christian

 

Mange tak for den reviderede oversigt.

 

Vi er blevet gjort opmærksomme på, at banen i ønsker at lave aktiviteter på kun er der 

midlertidigt. Hvad har I gjort jer af tanker og overvejelser omkring dette? Hvordan vil 

aktiviteten fortsætte efter den midlertidige periode?

 

Med venlig hilsen

Mathilde Almdal-Bjørnestad

Idrætskonsulent

Bispebjerg Fritid og Idræt

_________________________________________

KØBENHAVNS KOMMUNE 

Kultur- og Fritidsforvaltningen 

Center for Kultur- og Fritidsaktiviteter

Frederikssundsvej 6 

2400 København NV

Mobil 2025 7437

E-mail je68@kk.dk

Fra: Christian Heetkamp <naestformand@copenhagenfalcons.dk> 

Sendt: 7. november 2023 13:58

Til: KFFKP BUudvikling <buudvikling@kk.dk>

mailto:je68@kk.dk


Emne: Re: SV: 27449 Copenhagen Falcons - Kvittering for modtagelse af ansøgning til 

Udviklingspuljen for børn og unge (SKUHX45C2R2H)

 

Hej Mathilde.

 

Projektet er i hvert fald aktuelt, men jeg kan godt se at der er sket en fejl i tallene, eller 

rettere at indtægterne ikke er modregnet udgifterne.

 

Hvis vi skærer helt ind til benet i forhold til det spørgsmål Kasper stillede, så vil det se 

sådan ud:

 

Udgifter (samlet over de to år):

Løn (del 1, som dækkes af udviklingspuljemidler): 160.000

Materialer – Rulleskøjter: 20.000

Materialer – Beskyttelsespakker: 25.000

Materialer – hjelme: 15.000

Materialer – ishockeyskøjter: 20.000

Materialer – bander: Fjernes, da de ikke kan støttes af puljen (se herunder)

PR/reklame: 36.000

samlede Udgifter:

276.000 kr.

Indtægter:

100 flere medlemmer x kontigent = 140.000

Vi ansøger derfor om 136.000Kr.

 

Egenfinansiering:

Rulleskøjtebane: 450.000 



Løn (del 2 – resten): 500.000

 

Håber dermed at tallene giver mening.

 

 

Christian Heetkamp

Næstformand, Copenhagen Falcons

Ørestad Skøjtehal

Hannemanns Allé 14 A

 

 

 



 

Den 2. november 2023 kl. 13.21.47 +01.00, skrev KFFKP BUudvikling 

<buudvikling@kk.dk>:

Kære Christian og Falcon

 

Jeg har overtaget behandlingen af jeres ansøgning.

 

D. 2. august 2023 sendte Kasper Saaby en mail om nogle ting der skulle 

uddybes. Umiddelbart kan jeg ikke finde noget svar tilbage. Hvis I har svaret, 

må I meget gerne gensende svaret.

 

Hvis I ikke har svaret vil jeg høre om projektet stadig er aktuelt?

 

Med venlig hilsen

Mathilde Almdal-Bjørnestad

Idrætskonsulent

Bispebjerg Fritid og Idræt

_________________________________________

KØBENHAVNS KOMMUNE 

Kultur- og Fritidsforvaltningen 

Center for Kultur- og Fritidsaktiviteter

Frederikssundsvej 6 

2400 København NV

Mobil 2025 7437

E-mail je68@kk.dk

Fra: KFFKP BUudvikling <buudvikling@kk.dk>

Sendt: 2. august 2023 15:22

Til: KFFKP BUudvikling <buudvikling@kk.dk>; 

Naestformand@copenhagenfalcons.dk

Emne: SV: 27449 Copenhagen Falcons - Kvittering for modtagelse af 

ansøgning til Udviklingspuljen for børn og unge (SKUHX45C2R2H)

mailto:buudvikling@kk.dk
mailto:je68@kk.dk
mailto:buudvikling@kk.dk
mailto:buudvikling@kk.dk
mailto:Naestformand@copenhagenfalcons.dk


 

Kære Christian og Falcon.

 

Jeg beklager den lange ventetid, men nu er jeg nået til jeres ansøgning.

Ifm. sagsbehandlingen har jeg lige et par punkter, som I bedes uddybe for at jeg kan 

færdiggøre behandlingen.

Og I må gerne svare lidt hurtigt, hvis I kan – der er snart møde i udvalget, hvor ansøgninger 

skal bedømmes (jeg kan godt se det åndssvage i, at jeg beder jer reagere hurtigt, når vi har 

været så længe om det – sorry).

 

Projektet lyder godt, men budgettet skal jeg lige have afklaret, da det ikke helt stemmer, som 

jeg ser det.

70.000 kr. til bander kan ikke støttes af puljen, men jeg kan henvise til vores Forenings- og 

aftenskolepakke, som lige præcis er til den slags ting:

Forenings- og aftenskolepakken | Københavns Kommunes hjemmeside

 

Indtægterne tæller pengene til rullebanen samt 500.000 til størstedelen af lønnen. Men disse er 

ikke skrevet ind som udgifter i projektet.

Jeg har skrevet dem ind og fjernet en post, så det lyder således:

 

Udgifter (samlet over de to år):

Løn (del 1, som dækkes af udviklingspuljemidler): 160.000

Løn (del 2 – resten): 500.000

Materialer – Rulleskøjter: 20.000

Materialer – Beskyttelsespakker: 25.000

Materialer – hjelme: 15.000

Materialer – ishockeyskøjter: 20.000

Materialer – bander: Fjernes, da de ikke kan støttes af puljen (se herunder)

PR/reklame: 36.000

https://www.kk.dk/brug-byen/foreninger-og-fritidsliv/tilskud-og-puljer-for-foreninger-og-aftenskoler/forenings-og-aftenskolepakken


Rulleskøjtebane: 450.000

 

Udgifter i alt: 1.226.000

 

Indtægter:

Løn (del 2): 500.000

Rullebane: 450.000

Kontingenttilgang: 140.000

Indtægter i alt: 1.090.000

 

= underskud på 136.000 kr

 

Så søger I 346.000 fra Udviklingspuljen, men så overstiger indtægterne udgifterne, og der kan 

ikke gives støtte til overskud.

Så hvis det søgte støtte beløb fra Udviklingspuljen er 136.000, ville det hele stemme. Selv 

med de 70.000 kr, som jeg har fjernet, ville det manglende beløb lande på 206.000 kr.

Der er væsentligt flere indtægter end udgifter, så jeg skal bruge et regnskab, som balancerer.

Det indsendte budget giver stort overskud, og puljemidlerne kan ikke bruges til dette.

 

Ovenstående er uden at indregne de 278.000, som er søgt fra samarbejdspuljen.

 

Så kan I sende mig et opdateret budget – eller påpege, hvor jeg evt. er galt på den – så kan jeg 

behandle videre på det.

 

 

Med venlig hilsen

Kasper Saaby

Konsulent

Folkeoplysning

_________________________________________



KØBENHAVNS KOMMUNE 

Kultur- og Fritidsforvaltningen 

Center for Kultur- og Fritidsaktiviteter

 

 

 

Fra: Udviklingspuljen for børn og unge <Kan_ikke_besvares-

328840394@mail.survey-xact.dk>

Sendt: 24. januar 2023 12:38

Til: KFFKP BUudvikling <buudvikling@kk.dk>

Emne: 27449 Copenhagen Falcons - Kvittering for modtagelse af ansøgning 

til Udviklingspuljen for børn og unge (SKUHX45C2R2H)

 

Kære Copenhagen Falcons 27449

Vi har modtaget jeres ansøgning om 346000 kr. i støtte fra 
Udviklingspuljen for børn og unge til Projekt  Ørestad for alle. Du kan se 
en kopi af dine svar nederst i denne mail.

Ansøgningen vil blive behandlet i henhold til Retningslinjer for 
udviklingspuljen for børn og unge i Københavns Kommune.

Vi bestræber os på, at behandle ansøgningen hurtigst muligt. 
Sagsbehandlingstiden afhænger bl.a. af, om ansøgningen kan behandles 
administrativt, eller om Folkeoplysningsudvalget skal tage stilling til den. 
Den gennemsnitlige sagsbehandlingstid er omkring to måneder.

Har I bemærkninger til jeres ansøgning, kan I skrive til 
buudvikling@kk.dk. Oplys i henvendelsen følgende ansøgningsnummer: 
SKUHX45C2R2H

Har vi spørgsmål, i forbindelse med sagsbehandlingen, kontakter vi jer.

Bemærk, denne kvitteringsmail kan ikke besvares.

Med venlig hilsen
Folkeoplysning
_________________________________________
KØBENHAVNS KOMMUNE
Kultur- og Fritidsforvaltningen
Sekretariat og Byudvikling
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Gyldenløvesgade 15, 4. tv 
1600 København V

Telefon: 33 66 33 66
E-mail: Buudvikling@kk.dk
EAN 5798009780515
eDoc: 2021-0049177

***********************************************************
*****

Følgende oplysninger har I angivet i ansøgningen:

1. Information om forening, kontaktperson og formand

• Er foreningen godkendt på ansøgningstidspunktet: Ja

• CVR-nummer: 38804146

• Navn på forening: Copenhagen Falcons

• Evt. foreningsnummer: 27449

• Kontaktperson: Christian Ernst Heetkamp, Naestformand@copenhagenfalcons.dk

• Formand: Christopher Kaas Ibsen, formand@copenhagenfalcons.dk

2. Information om udviklingsprojektet / -eventet

• Projektet eller eventet?: Projekt

• Titel: Ørestad for alle

• Start- og slutdato: 2023-05-01 - 2025-04-30

• Formålsbeskrivelse: Øge medlemstallet i foreningen / Styrke mangfoldigheden og 
rummeligheden i foreningen

• Målgruppebeskrivelse: Copenhagen Falcons er en ishockey forening, beliggende i 
Ørestad Syd. Vores hal har været åbnet og lukket af adskillige omgange siden 
etableringen i 2016 grundet diverse driftsudfordringer. Det til trods har vi præsteret 
en stabil og kontinuerlig vækst fra år til år. Nu er vi nået et punkt hvor vi ønsker et 
flerstrenget, hockey baseret tilbud, samt at udvikle vores strategiske samarbejder 
med lokalområdets skoler og institutioner. Copenhagen Falcons samarbejder 
allerede med Kalvebod Fælled Skole, Skolen ved Hannemanns Allé og adskillige 
andre skoler primært i ”Åben Skole regi”. Vi har også indledt samarbejder med 
lokale dagtilbud, og arbejder på etableringen af en 0-6 års indsats kaldet 
”Falkereden”. Formålet med projektet er at vi fast indgår flereårige 
rekrutteringssamarbejder, at vi udvikler flere tilbud. Vi har allerede fået bevilliget 
midler til at anlægge en udendørs hockey bane, som kommer til at danne ramme for 
nogle nye aktivitets tilbud fra uge 10 2023. Copenhagen Falcons arbejder tæt 
sammen med projektet 10.000 flere børn og unge i forening, og har pr. 1/1 
præsteret en medlemsforøgelse på 15% fra 2021-2022.

• Beskrivelse af tids- og aktivitetsplan: Projektet startes med ansættelsen af 
udviklingsmedarbejderen. Foreningen har allerede en intern kandidat. Efter uge 10 
vil vi begynde at lave ”off-ice træning” på den nye bane, så der frigives mere tid til 
de mindste årgange. Vi har desuden også nogle aftaler med daginstitutioner, som 
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ønsker at lave ”hele” dage hos os. Dette bliver endnu en vigtig opgave for vores 
udviklingsmedarbejder at konceptualisere.

• Spørgsmål til projektet/eventet:

o Hvor skal aktiviteten foregå?: Ørestad Skøjtehal

o Hvor ofte?: 5 gange om ugen i 2 år

o Har I anskaffet faciliteter på ansøgningstidspunktet?: Ja

o Hvis ja - Hvilke faciliter har I anskaffet?: skøjtehal, skøjter, udstyr,
o Hvis nej - Hvordan vil I anskaffe faciliteter?:

o Har foreningen indgået samarbejde med andre om projektet?:  Ja

o Hvis ja - Hvem er der indgået samarbejde med?: Kalvebod Fælled Skole, 
Skolen på Hannemanns Allé, Skolen på Islandsbrygge, Børnehuset Jorn,

o Hvor mange medlemmer under 25 år venter I at få?: 20

o Hvor mange nye frivillige venter I at få?: 100

o Hvordan vil I fortsætte aktiviteten i foreningen efter projektet er 
afsluttet?:  Vi forventer at kunne udvide vores udviklingssamarbejde med 
skoler og daginstitutioner i lokalområdet - både på flere forskellige 
institutioner og skoler, men også i større omfang i de nuværende 
partnerskaber - altså flere klasser. Det vil også sige at skolerne vil kunne 
bidrage til projektets videre succes som set i High Five regi ved andre 
sportsklubber. Derudover vil vores udviklingsmedarbejder gennem sit virke 
kunne skabe et rum og et fællesskab, der vil tiltrække flere børn og 
børnefamilier til projektet. Især for pigerne har det vist sig at det sociale 
spiller en stor rolle og det at der er mange andre piger, der spiller på 
holdene vil gøre endnu flere piger interesserede. Så succes skaber 
forankring i sig selv og vil hjælpe os med at udvikle klubben og vores 
medlemmer i den rigtige retning i forhold til lokalområdet og borgerne.

3. Økonomi og budget

• Udgiftsposter

·         

o Lønudgifter: 160000 kr.
Løn til udviklingsmedarbejder per år: 125kr *640 timer = 80.000 For 2 år: 
80.000 * 2 = 160.000 Den reelle timeløn ligger på 186Kr.

o Materialeudgifter: 150000 kr.
25 Rulleskøjter = 20000 25 Udstyrspakker (beskyttelse) = 25000 25 
Hjelme = 15000 25 Ishockeyskøjter = 20000 Bander til isen så vi kan 
afholde stævner for børn = 70000

o Udgifter til PR/reklame: 36000 kr.
SoMe annoncering = 1500 kr. *12 måneder * 2 år = 36000 Kr.

o Udgifter til andet: 0 kr.



• Indtægtsposter:

o Indtægter via egen-/medfinansiering: 1090000 kr.
Løn til fuldtids udviklingsmedarbejder med en timeløn på 186 kr. 
(27.500*12 - 80.000 i tilskud ) * 2 år= 500.000 Kr. Rullehockeybane til 
udendørstræning: 450.000 Kr. Brutto medlemstilgang kontingent: 
100*1400 = 140000 Kr

o Indtægter via fonde/puljer/lokaludvalg:  278000 kr.
Samarbejdspuljen for skoler og folkeoplysende foreninger: 278000 (søgt 
endnu ikke bevilliget)

o Indtægter/ansøgte beløb fra Udviklingspuljen for børn og unge:  346000 
kr.

o Øvrige indtægter: 0 kr.

 


